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Besluit
1. De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de GL en VVD fracties vast
te stellen

2. De beantwoording aan te bieden aan de raad

De nota en het besluit openbaar te maken

Inleiding
Per brief van 14-2-2024 hebben T. van der Meulen en A. van der Meer van de
fractie van GL en B. Donkers van de fractie van VVD uw college een aantal
schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over Stadsfestival / toestand van het
Rijsterborgherpark . Bijgaand treft u de beantwoording aan.

 

Beoogd maatschappelijk resultaat



Kader

Betrokken partijen en participatie

Toelichting op participatiebeleid

Argumenten voor en tegen

Financiële consequenties en dekking

Openbaarmaking en communicatie

Aanpak en uitvoering



Gemeente Deventer    

Postbus 5000 

7400 GC Deventer 

Betreft: Schriftelijke vragen (artikel 46 RvO) Stadsfestival / toestand van het Rijsterborgherpark 

Deventer, 14 februari 2024 

Geacht college van Burgemeester en Wethouders,

Op 8 februari 2024 ontving de raad een mededeling over de locatie van het Stadsfestival. Door de 

zorgelijke toestand van het Rijsterborgherpark mogen er geen activiteiten meer plaatsvinden die 

leiden tot bodemverdichting. Het Stadsfestival is een evenement met een grote toegevoegde 

waarde voor Deventer. De fracties van GroenLinks en VVD balen ervan dat er nog steeds geen goede 

locatie is voor het Stadsfestival en dat het opstellen van technische locatieprofielen voor 

evenementen vertraging heeft opgelopen. Al hebben we inmiddels via De Stentor kunnen vernemen 

dat het college bereid is om het omgevingsplan (voorheen bestemmingsplan) voor het 

evenemententerrein op de Platvoet te herzien.  Om deze redenen hebben we de volgende vragen:

1. Is het college het eens met GroenLinks en de VVD dat er ruimte moet zijn voor evenementen 

in Deventer? 

2. Zo ja, wat heeft het college sinds de beantwoording van de schriftelijke vragen uit 2023 van 

deze partijen1 gedaan om deze ruimte te bieden?

3. Voor het festivalseizoen van 2024 komt een eventuele wijziging van het omgevingsplan van 

het evenemententerrein op de Platvoet te laat. Voelt het college de urgentie om zelf te 

zoeken naar een geschikte locatie voor het Stadsfestival. Zo nee, waarom niet?

4. Waarom is nader onderzoek naar de kwaliteit van de bodem in het Rijsterborgherpark niet 

eerder uitgevoerd, bijvoorbeeld ten tijde van de evaluatie van het Stadsfestival 2023?

5. Wat zijn de consequenties van de toestand van het Rijsterborgherpark voor andere 

activiteiten op deze locatie?

Bij deze raadsmededeling van 8 februari was een memo gevoegd en hiervan zijn de fractie van 

GroenLinks en VVD geschrokken. In de memo is namelijk aangegeven dat de bodemverdichting 

alarmerend hoog is waardoor er ernstige gevolgen zijn voor de wortelontwikkeling van de bomen. 

Uit de raadsmededeling blijkt niet welke maatregelen het college neemt om de zorgwekkende 

toestand van het monumentale park aan te pakken. 

6. Wanneer wordt het omgevingsplan aangepast zodat activiteiten die schade toebrengen 

worden uitgesloten? Wanneer kan de raad een raadsvoorstel tegemoet zien?

7. Welke maatregelen gaat het college (curatief) nemen om de reeds toegebrachte schade te 

reduceren of te compenseren? 

8. Is het college voornemens om ook voor het andere monumentale park waar evenementen 

worden gehouden – het Worpplantsoen – een vergelijkbaar bodemonderzoek te laten 

uitvoeren? Zo nee, waarom niet?

Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet,

Namens de fractie van GroenLinks – Tjeerd van der Meulen & Anne van der Meer

Namens de fractie van VVD – Bas Donkers

1 https://deventer.raadsinformatie.nl/document/12517852/1#search=%22evenementenlocaties%22

https://deventer.raadsinformatie.nl/document/12517852/1#search=%22evenementenlocaties%22
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Interne Post

2024-150 5 maart 2024
kenmerk uw referentie datum

S. van der Putt Schriftelijke vragen ex art 46 RvO-GL-VVD-Stadsfestival 
Rijsterborgerpark

contactpersoon onderwerp

Geachte mevrouw Van der Meer, meneer Van der Meulen en meneer Donkers,

In uw brief van 14 februari jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over Stadsfestival 
Rijsterborgerpark. Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1
Is het college het eens met GroenLinks en de VVD dat er ruimte moet zijn voor evenementen in Deventer?
Antwoord
Ja

Vraag 2
Zo ja, wat heeft het college sinds de beantwoording van de schriftelijke vragen uit 2023 van deze partijen 
gedaan om deze ruimte te bieden?
Antwoord
Het College heeft de opties verkend en is met de organisatie in gesprek (geweest). De locaties blijken tot nu 
toe onvoldoende geschikt.

Vraag 3
Voor het festivalseizoen van 2024 komt een eventuele wijziging van het omgevingsplan van het 
evenemententerrein op de Platvoet te laat. Voelt het college de urgentie om zelf te zoeken naar een geschikte 
locatie voor het Stadsfestival. Zo nee, waarom niet?
Antwoord
Ja, het College zou graag een locatie vinden die geschikt is voor het stadsfestival.

Vraag 4 
Waarom is nader onderzoek naar de kwaliteit van de bodem in het Rijsterborgherpark niet eerder uitgevoerd, 
bijvoorbeeld ten tijde van de evaluatie van het Stadsfestival 2023?
Antwoord
Het toestaan van het festival in 2023 was in beginsel voor één jaar. Toen er vervolgens wederom een 
aanvraag werd gedaan is besloten tot een bodemonderzoek. Dat het bodemonderzoek relatief laat is gedaan 
in relatie tot de huidige aanvraag had te maken met de weersomstandigheden in november – januari j.l. (veel 
regen & vorst).
Ter verduidelijking, de keuze die nu gemaakt is om het festival niet toe te staan is gebaseerd op het feit dat 
verdere schade moet worden voorkomen. 



Vraag 5
Wat zijn de consequenties van de toestand van het Rijsterborgherpark voor andere activiteiten op deze 
locatie?
Antwoord
Grootschalige evenementen zijn niet mogelijk. T.a.v. kleinschalige evenementen moet per evenement worden 
bezien wat de impact is op het park, aangezien ieder evenement anders van aard is (bijvoorbeeld qua opzet 
en qua bezoekersaantallen). Hier wordt de bomenspecialist bij betrokken.

Vraag 6.
Wanneer wordt het omgevingsplan aangepast zodat activiteiten die schade toebrengen worden uitgesloten? 
Wanneer kan de raad een raadsvoorstel tegemoet zien?
Antwoord
Dit is in beginsel nog niet nodig. De zorgplicht t.a.v. het rijksmonument biedt voldoende mogelijkheden om 
een aanvraag voor een dergelijk evenement af te wijzen. Er zijn echter soms ook relatief kleine evenementen 
die geen schade toe brengen aan het park die wellicht wel doorgang kunnen vinden.

Vraag 7.
Welke maatregelen gaat het college (curatief) nemen om de reeds toegebrachte schade te reduceren of te 
compenseren?
Antwoord
Vanuit het programma Leefomgeving wordt dit opgepakt. Er wordt een onafhankelijke partij aangesteld om 
grondmetingen te doen en tevens wordt op basis daarvan aanbevelingen gedaan welke maatregelen 
genomen moeten worden om de verdichting aan te pakken. Indien hier aanvullende financiële middelen voor 
benodigd zijn, wordt dit middels een voorstel aan uw raad voorgelegd.

Vraag 8.
Is het college voornemens om ook voor het andere monumentale park waar evenementen worden gehouden 
– het Worpplantsoen – een vergelijkbaar bodemonderzoek te laten uitvoeren? Zo nee, waarom niet?
Antwoord
Ja, het college is voornemens om binnen afzienbare termijn ook de bodem in het Worpplantsoen te laten 
onderzoeken.

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

J.P. Wassens R.C. König
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